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Vážený pan 
Mgr. Alois Ma čák, MBA 
1. náměstek hejtmana Olomouckého kraje 
Jeremenkova 40a 
779 11  Olomouc 

                V Prostějově dne 18.7.2013 

Vážený pane 1. náměstku, 

 

obracíme se na Vás ve věci připravované realizace severního obchvatu města Prostějov, 
ohledně níž se jako rodilý Prostějovan zasazujete a na kterou široká veřejnost netrpělivě čeká.  

Při veřejném projednávání územního rozhodnutí umístění stavby severního obchvatu, které 
proběhlo dne 16.7.2013 v Prostějově, byla veřejnosti sdělena informace, že město Prostějov z důvodu 
nedostatku finančních prostředků nepožadovalo napojení severního obchvatu na ulici Pod Kosířem. 
Projekt severního obchvatu z toho důvodu toto napojení neobsahuje. 

Protože jste současně prostějovským patriotem a zastupitelem, jistě není třeba zvlášť 
zdůrazňovat známé skutečnosti, že na ulici Pod Kosířem, v těsné blízkosti severního obchvatu, se 
nachází rozsáhlý průmyslový areál (fy Hanákov, Salvator), který se dle územního plánu měl dále 
rozšiřovat a že územní plán počítal a počítá s výstavbou rozsáhlého satelitního sídliště  v oblasti mezi 
ulicí Pod Kosířem a Kosteleckou ulicí (dále jen satelit).  

Je jisté, že po uvedení severního obchvatu do provozu dojde ke snížení současné enormní 
zátěže Olomoucké ulice, kterou nyní projíždí 20.000 vozidel denně. Jisté je však rovněž to, že 
výstavba napojení ulice Pod Kosířem na severní obchvat, v celkové délce cca 200 metrů, by dopravní 
zatížení Olomoucké ulice dále snížila.  

Jsme přesvědčeni, že jakákoliv jiná varianta dopravního napojení plánovaného satelitu bude 
pro město Prostějov nejen podstatně dražší, ale neumožní ani svedení nákladní dopravy 
z průmyslového areálu a nákladní vozidla sem budou zajíždět přes vnitřní město!  

Proto je pro nás stěží pochopitelné, proč se město Prostějov vzdává jednoduchého řešení, které 
přispěje, s vynaložením relativně malých finančních prostředků, k odvedení nákladní dopravy 
z vnitřního města a umožní současně dopravní obsluhu plánovaného satelitu, to vše za situace, když 
vedení města Prostějov bylo veřejností na tento problém opakovaně a dlouhodobě upozorňováno.  

Vážený pane 1. náměstku, 

žádáme Vás, a to i jako zastupitele města Prostějov, o prověření těchto informací a o přijetí 
účinných opatření vedoucích k tomu, aby se součástí schvalovaného provedení severního obchvatu 
stalo rovněž jeho napojení na ulici Pod Kosířem. 

 

S pozdravem a v očekávání Vaší odpovědi 

 

Ing.František Filouš                 Ing.Ludmila Ohnoutková, Ph.D. 

předseda rady sdružení                místopředsedkyně rady sdružení 

 

přílohy: 

� dopis primátorovi města Prostějov ze dne 18.7.2013 

� upravený výtah z územního plánu 2011 

  



Občanské sdružení Hloučela                   796 01 Prostějov, Předina 2111/5       

datová schránka: h2y6shi                         IČO:  22887083 

 

 

 

 


